
  
    

Møtereferat    
  

Aktivitet:   Styremøte  IF  Frøy  
Innkalt:  
  

Vidar  Handal,  Gunnar  Landa,  Arne  Hansen,  Geir  
Westgaard,  Christin  Becker,  Morten  Winsnes,  Pål  Olsen,  
Celine  Solheim,  Trude  Elde,  Haakon  Selje  

Dato:   onsdag  31.  januar  2018  
Tid  og  sted   kl.  18:30  –  21.30.  Idrettens  Hus,  møterom  Midtstuen      
Innkalt  ved:   Amund  Røsås  
 
 
 Saksliste: Ansvar 
 
  
1.  
  
  
  
  
  
  
  
  
  

  
Revisjon.  
Vår  revisor  Sven  Kr.  Jørgensen  deltar  på  starten  av  møte  for  å  gi  en  kort  
gjennomgang  av  revisjonen  av  regnskapet  for  2017.  Revisorene  har  så  langt  ikke  
funnet  noen  feil,  eller  mangler  i  vårt  regnskap.    Sven  kommentere  at  vi  kanskje  
bør  vurder  om  vi  på  et  tidspunkt  kan  skrive  ned  verdien  av  våre  aksjer  i  
Styrkeprøven  AS,  siden  verdien  på  litt  over  300.000.-‐‑  kr.  ikke  er  helt  reel.  
Regnskapet  for  2017  vil  bli  ferdigstilt  om  kort  tid.  
  
Vedtak:  Når  regnskapet  er  ferdigstilt  sirkuleres  dette  i  styret  pr.  epost  for  godkjenning.  
Frist  for  dette  er  en  uke  før  årsmøte  14.  mars.  
  

  
Amund/  
Alle  
  

  
2.  
  
  
  
  
  

  
Amund  gir  seg  som  leder  i  IF  Frøy.  
Amund  informerer  om  at  han  har  bestemt  seg  for  ikke  å  ta  gjenvalg  som  leder  
av  IF  Frøy.  Valgkomiteen  har  her  uttrykt  at  de  vil  trenge  mer  tid  dersom  de  skal  
klare  å  finne  en  ny  lederkandidat  før  årsmøte.  
  
Vedtak:  Årsmøte  i  IF  Frøy  utsettes  til  14.  mars.  
  

  

  
3.  
  
  
  
  
  

  
Ny  bil  til  Frøy.  

• Vi  må  formelt  beslutte  om  Frøy  skal  erstatte  dagens  leasing  bil  med  en  ny  bil,  
ref.diskusjonen  vi  har  hatt  om  dette  på  tidligere  styremøter.      

Styret  diskutere  dette  og  det  er  enighet  om  at  vi  ønsker  å  lease  en  ny  bil.  Det  
diskuteres  også  om  det  er  mulig  å  få  en  bedre  forsikring  slik  at  egenandelen  ved  
uhell  blir  lavere.  Haakon  sjekker  dette  og  melder  tilbake  på  neste  styremøte.  

Vedtak:  Styret  i  IF  Frøy  gir  Christine  Becker  og/eller  Amund  Røsås  fullmakt  til  å  inngå  
kontrakt  med  Møller  BIL  om  leasing  av  ny  bil.  

  

  



  
4.  

  
Sportslig  leder.  
Vi  har  fått  en  ny  søker  til  stillingen  som  sportslig  leder.  Kandidaten  holder  på  
med  en  sportsfaglig  utdannelse  med  vekt  på  utholdenhetstrening  og  han  er  
godt  kjent  med  klubben  og  våre  medlemmer.  Amund  og  Morten  har  hatt  et  
første  intervju  med  kandidaten  og  melder  tilbake  at  de  fikk  et  solid  inntrykk  av  
personen.  
  
Her  diskutere  styret  hva  vi  ønsker  med  en  slik  stilling  og  hovedkonklusjonen  er  
at  vi  ser  for  oss  en  leder  som  kan  ta  ansvar  for  at  det  blir  en  solid  faglig  tråd  i  
vårt  treningsarbeid.  Der  sportslig  leder  har  ansvar  for  at  vi  i  IF  Frøy  gir    barn,  
unge  og  voksne  et  godt  tilbud  om  sportslig  fremgang  og  utviklingsmuligheter  i  
vår  idrett.  
  
Styret  mener  også  at  vi  bør  lage  en  skriftlig  fremstilling  av  hvordan  vi  ønsker  at  
sportslig  leder  skal  jobbe  og  hvilke  avgrensninger  som  vi  mener  er  naturlig  for  
stillingen.  Et  eksempel  på  en  slik  avgrensning  er  at  sportslig  leder,  -‐‑  i  grupper  
der  det  både  finnes  en  gruppeleder  og  en  trener,  er  det  treneren  det  er  naturlig  
at  sportslig  leder  samarbeider  med.  
  
Styret  ønsker  også  at  det  blir  konkretisert  hva  som  er  suksesskriteriene  for  det  
sportslig  arbeidet  og  som  vi  kan  måle  sportslig  leder  på.  Styret  ønsker  også  at  
det  kontraktfestes  et  punkt  om  gjensidig  prøvetid  på  tre  måneder.  
  
Vedtak:  Styret  gir  Morten  og  Amund  fullmakt  til  å  gå  videre,  i  forhandlinger  med  
kandidaten.  Mandat  for  forhandlingen  er  de  samme  som  de  som  ble  vedtatt  på  forrige  
ordinære  styremøte.  
    
     

  

  
5.  

  
Budsjett  for  2018  
  
Resten  av  styremøte  ble  organisert  som  et  arbeidsmøte  der  styret  jobbet  med  
budsjett  for  2018.  

  

  


